
 

 

 

 

Kære medlemmer, 

 

På generalforsamlingen i juni måned blev bestyrelsens forslag om en udvidelse af 
grundejerforeningens græsningsareal til også at omfatte kommunens tilstødende 
areal drøftet, og det blev besluttet, at bestyrelsen skulle arbejde videre med forslaget 
med henblik på at udarbejde et mere konkret forslag med flere detaljer og flere 
informationer. 

Bestyrelsen har siden arbejdet videre, som det blev besluttet. Der har været afholdt 
møder med relevante parter, bl.a. et møde med dyreholder Peter Kirk-Haugstrup på 
kommunens område, og bestyrelsen har haft kontakt med kommunen. 

Dette videre arbejde med forslaget har bevirket, at bestyrelsen har fået nye 
oplysninger, som har medført, at bestyrelsen på et møde afholdt den 31. juli med stor 
enighed har besluttet IKKE at gå videre med forslaget, dvs. at forslaget dermed 
frafaldes. Præmisserne for forslaget er simpelt hen ikke til stede. 

Peter Kirk-Haugstrup er informeret om beslutningen.  

Husk at vi på lørdag den 12. august kl. 17.00 har sommerfest i Mariendal 
Havbakker på pladsen foran børnehaven. Kom og vær med, der er ingen 
tilmelding. Se mere på hjemmesiden under Klub Mariendal og arrangementer. 



 

 

Bestyrelsen ønsker alle en fortsat god sommer med håb om mere sol og varme. 

 

Else Skjødt  
formand  

 

 


